
PROTOKÓŁ Nr 7/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych 

z dnia 17 czerwca 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 12.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum ,w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Lidię 
Gryko Naczelnika Wydziału Oświaty, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę 
Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i 
Panów radnych. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia 
poczym odczytał porządek przesłany wraz z projektami uchwał w zawiadomieniach. 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Sebastian Jagiełowicz, zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenia zgody 
na wykreślenie z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie: 
1/ opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Barcikowice w Zielonej Górze – druk nr 177, na wniosek 
wnioskodawcy, i poprosił o wprowadzenie do porządku: 
1/ opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 188, 
2/ opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenu 
autodromu w Zielonej Górze – druk nr 189. 
Więcej zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił radnych o przegłosowanie zaproponowanej zmiany. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
3 - 12/ 
Prowadzący powiedział, że z uwagi na obecność Pani Naczelnik Lidii Gryko prosi aby jako pierwsze zostały 
omówione projekty uchwał dotyczące wydania opinii o projektach uchwał w sprawach oświaty tzn. 
utworzenia Zespołów Edukacyjnych oraz nadania im Statutów są to druki od  nr 178-do nr 187. 
Pani Lidia Gryko, na wstępie oświadczyła, że dzisiejsze uchwały zostały przygotowane przez Wydział 
Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miasta Zielona Góra, są konsekwencją przyjętych wcześniej uchwał 
intencyjnych. Dzisiejsze projekty dotyczącą utworzenia i nadania statutów Zespołom Edukacyjnym, które 
powstaną  z połączenia różnych jednostek oświatowych tj. szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkola . 
Pani Gryko, dodała że wspólnie z Panią Prezydent Haręźlak i Wiceprzewodniczącym Rady Miasta 
Tomaszem Sroczyńskim, uczestniczyliśmy we wszystkich radach pedagogicznych, na których wyrażono 
opinię w sprawie utworzenia Zespołów Edukacyjnych. Opinie wszystkich rad pedagogicznych odnośnie 
utworzenia Zespołów są pozytywne, mamy również pozytywną opinię Kuratora Oświaty dotyczącą 
utworzenia Zespołów w skład których wchodzą gimnazja. Następnie Pani Lidia Gryko odczytała projekty 
uchwał dotyczące utworzenia Zespołów Edukacyjnych nr 4,5,6,7,i 8.   
 
Prowadzący posiedzenie spytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Po dyskusji oraz udzieleniu odpowiedzi Przez Panią Grykę, Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji 
poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji odnośnie wszystkich 
przedstawionych projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 



projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
1/ 
Prowadzący  powiedział, że kolejny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych  warunków częściowego  lub całkowitego zwalniania 
z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 176. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał, czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o 
wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
13/ 
Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie nadania nazwy ulicy 
w Zielonej Górze – druk nr 188. 
 
Przewodniczący Zarządu, dodał, że projekt dotyczy sołectwa Łężyca, jest to nowa ulica, przy której już są 
budynki mieszkalne. 
Prowadzący posiedzenie zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
 
2/ 



Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie opinii o projekcie 
uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu autodromu w Zielonej 
Górze – sołectwo Stary Kisielin – druk nr 189. 
Projekt uchwały omówiła i odczytała przedstawicielka Biura Planowania Przestrzennego, po czym  
Prowadzący spytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.2 
1/ 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, podał proponowane terminy posiedzeń Rady Dzielnicy w II połowie 2016 
roku, są to:19 sierpnia, 16 września, 14 października, 18 listopada i 16 grudnia. 
Przewodniczący dodał, że tegoroczne święto Dzielnicy odbędzie się w Zatoniu w dniu 28 sierpnia, jeżeli ktoś 
ma propozycję do programu może to zgłosić do Biura Dzielnicy. 
 
Radny Jerzy Żetecki przypomniał, że już jakiś czas temu zgłaszał problem krzewów i złego stanu drogi na 
odcinku od Jan do Stożnego, do dzisiaj droga nie jest ruszona, widoczność jest bardzo zła, chciałbym aby na 
komisji był przedstawiciel Departamentu Zarządzania Drogami, by problem przedyskutować. 
 
Radna Sylwia Brońska powiedziała, że chciałaby też wiedzieć jakie zadania w ramach Funduszu 
Integracyjnego zostały już wykonane, szczególnie chodzi o te zadania, na które była wykonana już 
dokumentacja. 
 
Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że postara się o pozyskanie informacji w przedstawionych tematach, 
wówczas je przedstawi. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
   Protokołował                         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
  …………..…                   …………………..                                                                      
    Paweł Wawryk                                                                          Jerzy  Żetecki 
 
 
 


